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Budgetjusteringar 2021 

Kommunfullmäktige sammanträde den 11 juni 2020. 
 
I vanliga fall brukar vi vid den här tiden på året debattera budgeten. I år är 
dock nästan ingenting som vanligt, inte heller budgetdebatten. Vi befinner 
oss mitt i en pandemi som påverkar hela samhället stort. Hur stort och hur 
mycket är det ingen av oss som vet nu. Skälet till att vi anser att det är 
rimligt att ta budgeten redan i juni varje år är ju att våra verksamheter då 
får större möjligheter att planera och fastställa sina budgetar. 

Som huvudförslag hade minoritetsstyret ”Tillsammans för Tyresö” som 
förslag en preliminär budgetram med en uppräkning på 1,8%. Men planen 
ska också innehålla en planering för vilka åtgärder som är möjliga att 
genomföra ett scenario med en ram med lägre uppräkning, 0,8 %. 

Moderaterna och Centerpartiet yrkade på att den preliminära ramen skulle 
fastställas utifrån den lägre uppräkningen med eventuella justeringar i då 
budgeten för 2021 antas i november. Detta yrkande föll dock i fullmäktige 
och därför reserverar vi oss. 

Ingen vet hur skatteintäkterna kommer att utvecklas under året och 
framöver. SKR kan i dagsläget inte lägga någon prognos utan har räknat 
på ett scenario som är konstruerat utifrån historiska krisepisoder och 
konjunkturförlopp, deras analys beskriver en tänkbar utveckling men är 
alltså inte en prognos i vanlig bemärkelse. Inte heller konjunkturinstitutet 
kan göra en prognos i dagsläget. 

 

 

 



 

Vi måste ta detta på stort allvar, i synnerhet då skatten för Tyresöborna 
höjdes rejält redan innan vi hamnade i en brinnande lågkonjunktur. Om 
man ska lägga tid på att ta fram åtgärder för att kunna klara av att nå en 
budget i balans med en lägre uppräkning anser vi att detta ska vara 
huvudspåret. Det kommer bli tufft och vi anser att vi inför framtiden ska ha 
både livrem och hängslen. 
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